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Abstract (en)
[origin: WO2015110379A1] The invention relates to a piston (10) for a piston machine. The piston (10) consists of a steel or a lightweight metal alloy
(15) in some regions and comprises a layer stack (20) arranged on a piston base (11) of the piston (10). The layer stack (20) comprises at least one
first layer (21) which directly or indirectly adjoins a surface of the piston base (11) and which comprises a heat-damping material and a second layer
(22) which directly or indirectly adjoins the first layer (21) and which contains a heat-conducting material. According to the invention, the diameter
(dS) of the layer stack (20) is smaller than the diameter (dK) of the piston base (11). The invention further relates to a piston machine comprising a
piston according to the invention.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kolben (10) für eine Kolbenmaschine, wobei der Kolben (10) bereichsweise aus einem Stahl oder einer
Leichtmetalllegierung (15) besteht und einen auf einem Kolbenboden (11) des Kolbens (10) angeordneten Schichtstapel (20) umfasst.
Der Schichtstapel (20) umfasst zumindest eine an eine Oberfläche des Kolbenbodens (11) mittelbar oder unmittelbar anschließende, ein
wärmedämmendes Material umfassende erste Schicht (21), sowie eine an die erste Schicht (21) mittelbar oder unmittelbar anschließende
zweite Schicht (22) welche ein wärmeleitendes Material beinhaltet. Ein Durchmesser (d<sub>S</sub>) des Schichtstapels (20) ist kleiner als
ein Durchmesser (d<sub>K</sub>) des Kolbenbodens (11). Das wärmedämmende Material der ersten Schicht (21) umfasst eine technische
Keramik.Ein weiterer Aspekt der Erfindung betrifft eine Kolbenmaschine umfassend einen erfindungsgemäßen Kolben.
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